
SILVESTRO PRIMOSIG se je rodil 28/02/1941 v Gorici in živi v domači vasi Oslavje. Je
poročen, oče in nono. Od mladih let se ukvarja z gostinstvom in vinogradništvom. Nekaj let
je vodil gostilno v Podgori, nakar je prevzel kmetijo na Oslavju. Kot vinogradnik je dosegel
veliko uspehov na področju proizvodnje vin. S pomočjo dveh sinov so vina iz kleti Primozic
dosegla svetovno raven.
Na prosvetno kulturnem področju je bil med ustanovitelji društva Naš prapor. Aktiven je bil
tudi v goriškem pokrajinskem vodstvu Kmečke zveze in v Konzorciju Collio.
S politiko se je začel ukvarjati v domačem kraju, kjer je bil izvoljen v rajonski svet za Pevmo
Oslavje Štmaver. Rajonski svet je tri mandate vodil kot predsednik. Po pristopu v stranko
Slovenska skupnost je kandidiral za občinski svet in bil dvakrat izvoljen. V času župana
Vittoria Brancatija je bil tudi goriški občinski odbornik in si veliko prizadeval za razvoj turizma
ter ovrednotenje reke Soče.
V stranki Slovenska skupnost je član pokrajinskega in deželnega tajništva ter sveta. Za en
mandat je bil tudi predsednik pokrajinskega sveta SSk za Goriško.
Zavzema se, da se na deželni ravni ovrednoti krajevne odličnosti, ki morajo ohraniti svojo
avtonomijo, še posebno je to pomembno za čezmejno območje Brd in njene vinske ter druge
enogastronomske odličnosti. Podpira nadaljnji razvoj čezmejnega sodelovanja in turistično
ovrednotenje reke Soče. Zavzema se za polno udejanjanje zaščitnega zakona za Slovence
in za zagotovljeno predstavništvo.

SILVESTRO PRIMOSIG è nato il 28/02/1941 a Gorizia e vive nel suo paese di origine
Oslavia / Oslavje. È sposato, padre e nonno. Fin da giovane si occupa di ristorazione e
viticoltura. Ha gestito una locanda a Piedimente/Podgora per diversi anni, dopodiché ha
rilevato la fattoria familiare a Oslavia/Oslavje. Come viticoltore, ha ottenuto molti successi
nel campo della produzione di vino. Con l'aiuto di due figli, i vini della cantina Primozic hanno
raggiunto una distribuzione a livello mondiale.
In campo socio-culturale è stato uno dei fondatori dell'associazione culturale Naš prapor. Fu
attivo anche nella direzione provinciale goriziana della Kmečka zveza e nel Consiglio
d’Amministrazione del Consorzio del Collio.
Si è impegnato sul campo politico-sociale nel suo paese di origine, dove è stato eletto nel
consiglio circoscrizionale per Piuma/Pevma-Oslavia/Oslavje-San Mauro/Štmaver. Di questo
consiglio circoscrizionale è stato presidente per tre mandati. Dopo l'adesione al partito della
Slovenska skupnost, si è candidato a membro del consiglio comunale di Gorizia, in cui è
stato eletto per due volte. Ai tempi del sindaco Vittorio Brancati è stato anche assessore
comunale di Gorizia e si è adoperato intensamente per lo sviluppo turistico e la
valorizzazione del fiume Isonzo.
Nel partito della Slovenska skupnost è membro della segreteria e del consiglio provinciale e
regionale. Per un mandato è stato anche presidente del consiglio provinciale della SSk per
Gorizia.
Desidera sostenere la valorizzazione delle eccellenze regionali a livello provinciale, che
devono poter mantenere la propria autonomia, questo è particolarmente importante per
l'area transfrontaliera del Collio e le sue eccellenze enogastronomiche. Sostiene l'ulteriore
sviluppo della cooperazione transfrontaliera e la valutazione turistica del fiume Isonzo.
Sostiene la piena attuazione della legge sulla protezione della minoranza linguistica slovena
e della rappresentanza politica garantita.


